
سال جدید میلادی و همچنین سومین دهه قرن بیست ویکم 

از دیروز آغاز شد. نشریه دیلی میل انگلیس به همین بهانه به 

بررسی بدترین خریدهای دهه قبل تیم های لیگ برتری از سال 

2010 تا 2019 پرداخته است. در این فهرست انتقال ویلفرد 

بونی)از سوانسی به منچسترسیتی( که مدتی قبل خبر ابراز 

تمایل باشگاه پرسپولیس برای خرید او به گوش می رسید، در 

رده بیستم قرار دارد و به به، خرید پرتغالی و ناکام منچستریونایتد 

نیز که با ســـفارش و تایید کارلوس کی روش به جمع شیاطین 

 سرخ اضافه شد، در رتبه دوازدهم قرار دارد. در ادامه به بررسی

 10 خرید نافرجام در لیگ جزیره نگاهی خواهیم داشت. 

بهترین فروش تاریخ

 رتبه دهم این فهرســـت در اختیار آلوارو موراتاست که در ازای

 60 میلیون پوند از رئال مادرید به چلســـی رفت اما اصلا روند 

موفقی در این باشـــگاه نداشت. او در نخستین حضورش در 

این تیم در ضربات پنالتی دیدار جام خیریه، یک ضربه را برای 

تیمش از دست داد و به ندرت در این تیم موفق به گلزنی شد. 

تنها یک سال ونیم بعد، موراتا لندن را ترک کرد و به اتلتیکو، دیگر 

تیم مادریدی پیوست. 

فولام برای خرید آندره- فرانک رامبو آنگوئیسا 30 میلیون پوند 

پرداخت کرد و هواداران مارســـی در توئیتر با جملاتی چون: 

»ممنون برای این همه پول« و »بهترین فروش تاریخ« از انتقال 

او استقبال کردند. او تابستان 2018 به فولام رفت و زمانی که 

در نخســـتین حضورش در این تیم برابر هادرسفیلد به میدان 

رفت، انگار یک سال بود پایش به توپ نخورده بود. این هافبک 

کامرونی قرار بود یکی از استعدادهای آینده دار باشگاه شود، اما 

در تمام طول فصل افتضاح بود و پس از سقوط فولام به ویارئال 

قرض داده شد تا در رتبه نهم این لیست قرار گیرد. 

در رده هشتم ممفیس دپای قرار دارد که منچستریونایتد برای 

خرید او از آیندهوون 25 میلیون پوند هزینه کرد و پیراهن شماره 

7 را نیز به او داد، اما هیچ گاه نتوانســـت جانشین شایسته ای 

برای امثال رونالدو و دیوید بکام باشد. یونایتد در حالی او را به 

چنگ آورد که پاری سن ژرمن، آرسنال و لیورپول هم سخت به 

دنبال خرید او بودند اما حضور دپای در لیگ برتر ناموفق بود. 

لیورپولی ها 35 میلیون پوند برای خرید اندی کارول از نیوکسل 

هزینه کردند اما لوئیس سوارزی که در همان روز توسط قرمزها 

جذب شده بود سرنوشتی کاملا متفاوت با ملی پوش آن زمان 

انگلیس داشـــت. زدن تنها 6 گل در 44 بازی آماری فاجعه بار 

برای یک مهاجم نوک است و به همین دلیل خیلی زود راهی 

وستهام شـــد. خودش به تازگی در مصاحبه ای اعتراف کرده 

است که دوســـت داشت در تست پزشکی لیورپول رد شود تا 

در نیوکسل بماند. 

تیموئه باکویوکو دیگر خرید ناموفق چلسی در رتبه ششم این 

فهرست جای گرفته است، هافبکی که با 40 میلیون پوند دومین 

خرید گران قیمت تاریخ باشـــگاه بود، اما نتوانست انتظارات را 

برآورده کرده و به میلان قرض داده شـــد اما در آنجا هم ناموفق 

بود تا به موناکو برگردد. 

باز هم یونایتد

ســـومین یونایتدی این لیست آنخل دی ماریاست که در سال 

2014 گران ترین خرید تاریخ لیگ برتر شد، اما تنها یک فصل 

در این تیم بازی کرد و نهایتا نتوانست عملکرد درخشانش در رئال 

مادرید را تکرار کند. او سپس راهی پاری سن ژرمن شد و همان 

نمایشی را داشت که هواداران یونایتد آرزویش را داشتند. شاید 

یکی از مشکلات اصلی او بازی کردن در پستی غیرتخصصی بود 

که لوئیس فن خال، مربی آن زمان یونایتد به آن اصرار داشت. 

عنوان چهارمین خرید ناموفق لیگ برتری ها در این دهه به روبرتو 

ســـولدادوی اسپانیایی رسیده که از والنسیا به تاتنهام رفت تا 

جای خالی گرت بیل را در این تیم پر کند، اما سولدادو که در 

والنسیا نشان داده بود مهاجم قهاری است تنها به لطف اینکه 

آندره ویاس وظیفه پنالتی زدن در تیم را به او سپرده بود در فصل 

نخست 6 گل زد که چهار تای آن پنالتی بود. فصل بعد پوچتینو 

به تاتنهام رفت و او را نیمکت نشین کرد تا به این نتیجه برسد که 

باید به لالیگا برگردد، اما در بازگشت دیگر توفیق سابق را نداشت. 

فرناندو تورس یکی از بهترین مهاجمان تاریخ لیگ برتر است، 

اما نه به خاطر دورانی که در چلسی سپری کرد. او در آنفیلد یک 

ستاره بود و به همین دلیل چلسی برای خریدش 50 میلیون 

پوند روی میز گذاشت تا این ستاره اسپانیایی را به ترکیب خود 

اضافه کنـــد. حاصل این ولخرجی اما انتظار چهار ماهه برای 

نخستین گلش با پیراهن آبی بود. به این ترتیب رتبه سوم این 

لیست به تورس می رسد. 

جوزی آلتیدور، مهاجم آمریکایی همانند علیرضا جهانبخش 

از آلکمار به لیگ برتر رفت و در 23 ســـالگی به عنوان بازیکنی 

آماده، قوی جثه و سرعتی آینده ای درخشان را در ساوتهمپتون 

جست وجو می کرد. با این حال در 70 بازی تنها دو گل زد تا یکی 

از بدترین خریدهای لیگ برتر لقب گیرد و پس از یک سال ونیم 

به لیگ کانادا رفت. 

در صدر این فهرســـت نام الکسیس سانچز دیده می شود. در 

نیم فصل به جای هنریک مخیتاریان و مقداری پول از آرسنال 

به منچستریونایتد رفت و هر دو در تیم های جدید خود ناموفق 

بودند، اما با حقوق هفتگی هنگفتی که مهاجم شـــیلیایی از 

یونایتد می گرفت انتظارات از او بســـیار بالا بود و تصور می شد 

بتوانـــد تیم را به کورس قهرمانی برگرداند، اما درنهایت با افت 

شدیدی که داشت به اینترمیلان قرض داده شد. 
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لیگ تکواندوی بانوان جمعه پیگیری می شود
دیدارهای هفته سیزدهم تا پانزدهم)پایانی( لیگ تکواندوی بانوان از مرحله 

نخست پانزدهمین دوره لیگ جوانان و بزرگسالان زنان »جام کوثر« یادواره شهید 

عصمت پورانوری با حضور 15 تیم جمعه 20 دی ماه در فدراسیون تکواندو برگزار 

می شود تا 10تیم صعودکننده به مرحله پایانی مشخص شوند. 

تیم های اسپریچو، فتح صدر البرز، داتیس یزد، دانشگاه آزاد اسلامی، روپایی 

الکترونیکی keen، شـــوکا لاوین مریـــوان، فرمانیه، لوازم خانگی کن، هیات 

تکواندوی اســـتان ایلام، هیات تکواندوی استان مرکزی، هیات تکواندوی 

بهار، هیات تکواندوی جنوب شرق، هیات تکواندوی شهرستان نظرآباد، هیات 

تکواندوی ورامین و هیات تکواندوی هفت گل در این دوره از مسابقات با یکدیگر 

به رقابت می پردازند. 

اردوی آزادکاران جمعه به پایان می رسد
اولین مرحله اردوی تیم ملی کشتی آزاد از چهارشنبه هفته گذشته با حضور نفرات 

اعزامی به مسابقات رنکینگ ایتالیا به همراه چند کشتی گیر دیگر در مجموعه 

ورزشی انقلاب آغاز شد. دور جدید تمرینات نیز از روز هفدهم دی ماه آغاز خواهد 

شد و به احتمال زیاد تیم ملی روز 23 دی ماه تهران را به مقصد رم ترک خواهد 

کرد. مسابقات رنکینگ اتحادیه جهانی کشتی طی روزهای 25 تا 27 دی ماه 

در ایتالیا برگزار می شـــود. قرار است بهنام احسان پور در 65کیلوگرم، یونس 

امامی در 74 کیلوگرم، محمدحسین محمدیان در 97 کیلوگرم و امیرحسین 

زارع در 125 کیلوگرم در این رقابت ها شرکت کنند. 

تهران میزبان بسکتبال نوجوانان آسیا شد
با اعلام فدراسیون بسکتبال آسیا، رقابت های قهرمانی نوجوانان آسیا 2020 از 

4 تا 14 فروردین ماه 1399 به میزبانی تهران برگزار خواهد شد و 16 تیم برای 

کسب چهار سهمیه رقابت های جهانی، در تهران به مصاف یکدیگر می روند. 

رقابت های جهانی بسکتبال  2020 رده سنی جوانان، به میزبانی صوفیه برگزار 

می شود و چهار تیم برتر مسابقات زیر 17 سال آسیا می توانند جواز حضور در 

این رقابت ها را کسب کنند. مسابقات قهرمانی زیر 17 سال از سال 2009 با 

تصمیم فدراســـیون جهانی راه انداری شد و بهترین عنوان نوجوانان ایران در 

این رقابت ها، کسب مقام سومی در بازی های جوهورباهور کشور مالزی است. 

گفتنی است ایران با شکست دادن فیلیپین سوم شد. 

کشتی ساحلی به المپیک جوانان اضافه شد
اتحادیه جهانی کشتی و کمیته بین المللی المپیک اعلام کرده اند که مسابقات 

رشته های کشتی آزاد مردان، کشتی بانوان و کشتی ساحلی در بازی های 

المپیک جوانان 2022 که در داکار ســـنگال برگزار می شود، نمایش داده 

خواهد شد. سبک های جدید و سهمیه های اضافی در هر کلاس وزنی)10 

وزن( به ورزش کشـــتی اختصاص داده خواهد شد که به طور قابل توجهی 

بیشـــتر از تعداد شرکت کنندگان در سال 2018 است. همچنین کشتی با 

18 رده وزنی بیشترین شرکت کننده را بعد از ورزش های رزمی، دوومیدانی 

و ورزش های آبی در اختیار خواهد داشـــت. نناد لالوویچ، رئیس UWW و 

عضو هیات مدیره IOC گفت: »ما هیجان زده هستیم که کشتی های ساحلی 

را در بازی های المپیک جوانان ارائه دهیم. کشـــتی آفریقا در سنگال بسیار 

پرطرفدار است و می دانیم که اضافه کردن کشتی ساحلی به معنی حضور 

جمعیت شگفت انگیز محلی خواهد بود.« 

منهای فوتبال

چهارشنبه ۱۱ دی ۱۳۹۸   شماره ۲۹۴۷

سولشر: شتابزده بازیکن نمی گیریم
نقشه های منچستریونایتد و سرمربی اش اوله گنار سولشر برای خرید ارلینگ 

هالند، مهاجم نروژی تیم سالزبورگ اتریش با پیوستن این بازیکن 19 ساله به 

دورتموند نقش برآب شد. با این حال سولشر می  گوید هنوز هم به جذب یک 

مهاجم جدید در ماه ژانویه خوش بین است: »من همیشه خوشبین هستم که 

می توانیم بازیکنان مان را آماده نگه داریم و اگر در این میان بازیکنان مناسبی 

هم پیدا شوند، ما منابع لازم را برای خرید آنها از هیات مدیره باشگاه دریافت 

خواهیم کرد. البته این مشروط به آن است که بازیکنان مناسب پیدا کنیم. هیچ 

فایده ای ندارد که شتابزده و حساب نشده یک بازیکن را فقط به خاطر اینکه 

خریدی انجام داده باشیم به تیم مان بیاوریم چون در این صورت فقط هارمونی 

و احساس خوبی که در تیم مان وجود دارد را از بین برده ایم. بازیکنی که به جمع 

ما اضافه می شود باید این توانایی را داشته باشد که یک سرمایه گذاری بلندمدت 

برای آینده باشد. اگر بتوانیم به روند پیشرفت مان ادامه دهیم، یک یا دو بازیکن 

جدید هم به ما برای رقابت جهت کسب مقام در پایان فصل کمک می کند.« 

رایولا: پوگبا به دنبال فتح جام است
مینو رایولا، مدیر برنامه های جنجالی پل پوگبا در تازه ترین اظهارنظر خود 

می گوید این هافبک فرانسوی شاید سال آینده هم در یونایتد ماندگار شود ولی 

برای اینکه چنین اتفاقی بیفتد یونایتد باید به روزهای اوج خود برگشته و تیمی 

باشد که برای قهرمانی رقابت می کند. رایولا در گفت وگو با اسکای اسپورتز در 

پاسخ به این سوال که آیا می تواند پوگبا را سال دیگر هم در یونایتد تصور کند، 

گفت: »بله می توانم ولی در باشگاهی که برای قهرمانی در لیگ می جنگد و حتی 

برای قهرمانی در چمپیونزلیگ امید دارد. این عجیب است؟ من تنها کسی هستم 

که از این موضوع نگرانم. مالک باشگاه نگران این مساله نیست؟ من معتقدم 

هر کسی که عاشق یونایتد است به خاطر این مساله نگران است. من به خاطر 

بازیکنم نگران این مساله هستم. پل تا زمانی که بازیکن منچستریونایتد است 

می خواهد در باشگاهی بازی کند که به دنبال فتح جام های قهرمانی است.« 

جورجینیو: نباید بازی های خانگی را آسان بگیریم
جورجینیو، هافبک ایتالیایی چلسی درباره برتری این تیم در دربی لندن گفت: 

»کسب پیروزی در بازی های خارج از خانه کار دشواری است به خصوص اگر 

دربی باشد. به همین خاطر ما حس فوق العاده ای بابت پیروزی مقابل آرسنال 

داریم. با این حال ما باید ذهنیت خود را تغییر دهیم و در بازی های خانگی 

هم نتیجه بگیریم چون در استمفوردبریج امتیازات زیادی از دست داده ایم. به 

نظر من به لحاظ ذهنیتی، بازی در بازی های خارج از خانه آسان تر است چون 

می دانید که باید بجنگید. گاهی اوقات شما در خانه خود وارد زمین می شوید 

و کمی بازی را آسان می گیرید که من فکر می کنم چنین رویکردی باید تغییر 

کند. گاهی اوقات ما مقابل تیم هایی بازی می کنیم که نمی خواهند بازی کنند 

و فقط به فکر دفاع کردن و ترتیب ضدحملات هستند.« 

فوتبال اروپا
سیامک خاجی

  روزنامه نگار

ورزش

دی بروینه: دوست نداشتم بازیکن قرضی باشم

کوین دی بروینه، ستاره بلژیکی منچسترسیتی درباره حضور در چلسی و رفتنش از این 

تیم گفت: »دوست نداشتم بازیکن قرضی باشم و این را مسئولان چلسی 

هم می دانستند. وقتی در تیمی قرضی بازی می کنید و بعد از مدتی 

به تیم سابق خود باز می گردید همه دوباره به توانایی شما تردید دارند 

و من دوست داشتم که بازی کنم و در ترکیب تیم قرار بگیرم. به 

همین خاطر از سرمربی تیم خواستم به من اجازه دهد تا از 

چلسی بروم و توانستم خودم را در وولفسبورگ ثابت کنم 

و به منچسترسیتی بروم. در چلسی هیچ فرصتی به من 

داده نشد، به همین خاطر تصمیم به رفتن از این تیم 

گرفتم.«  او همچنین درباره حضور در جام جهانی قطر 

گفت: »از الان زمان زیادی تا جام جهانی قطر باقی مانده 

است ولی بلژیک می خواهد در جام جهانی برای قهرمانی 

به میدان برود و از مدعیان جدی بالا بردن جام قهرمانی 

روی سر خواهد بود. «

رم پیشنهادش را برای اسمالینگ بالا برد

باشگاه رم می خواهد پیشنهادش برای خرید قطعی کریس اسمالینگ را به 15میلیون 

یورو به علاوه سه میلیون یوروی دیگر به عنوان پاداش افزایش دهد و به 

این ترتیب به رقمی که شیاطین سرخ برای فروش مدافع انگلیسی شان  

می خواهند، نزدیک  تر شود. اسمالینگ تابستان امسال به صورت 

قرضی از منچستریونایتد به رم پیوست و تا الان عملکرد بسیار 

خوبی در این تیم داشته است. همین موضوع سبب شده که 

جالوروسی سعی در قطعی کردن قرارداد این بازیکن داشته 

باشد و طبق ادعا نشریه گاتزتا، باشگاه رم در مراحل پیشرفته 

مذاکراتش با من یونایتد قرار دارد تا این بازیکن قرضی را 

به صورت قطعی بخرد. رقمی که منچستریونایتد برای 

فروش مدافع میانی اش می خواهد 20 میلیون یورو 

است اما رم می خواهد 18 میلیون یورو بپردازد که 15 

میلیون یوروی آن ثابت و مابقی بسته به عملکرد بازیکن 

پرداخت می شود. 

کاوانی در پاریس می ماند

خبرهای زیادی درباره احتمال حضور ادینسون کاوانی در اتلتیکومادرید 

در فصل نقل و انتقالات زمستانی به گوش رسید، اما طبق اعلام 

لوپاریزین این انتقال منتفی شده است. لوپاریزین نوشت: »این 

انتقال به سه دلیل منتفی شده است، نخست اینکه اتلتیکومادرید 

با وجود علاقه ای که به کاوانی دارد نمی خواهد رقم سنگینی 

را برای این مهاجم اروگوئه ای پرداخت کند. کاوانی تا پایان 

فصل جاری با پاری سن ژرمن قرارداد دارد و بعد از فصل 

می تواند به صورت رایگان راهی هر تیمی شود. دلیل دوم 

اینکه کاوانی به تازگی از آسیب دیدگی رهایی پیدا کرده 

است. او چهار ماه از میادین دور بوده و طبیعی است که 

چنین بازیکنی از نظر بدنی در وضعیت خوبی قرار نداشته 

باشد، اما دلیل سوم به باشگاه پاری سن ژرمن بر می گردد  

و آن اینکه کاوانی در بین هواداران تیم پاریسی از محبوبیت بالایی 

برخوردار است و فعلا سران باشگاه از فروش او منصرف شده اند. «

صالحی امیری: کاروان ما در المپیک خواهد درخشید

رضـــا صالحی امیری، رئیس کمیته ملی المپیک در مراســـم تجلیل از 

ورزشکاران المپیکی 2020 گفت: »قهرمانان ما بدانند آنچه در توان ما 

و وزارت ورزش برای المپیک 2020 بود، گذاشـــتیم و کاستی ها را بر ما 

ببخشند. مدام در حال برگزاری جلسه هستیم تا امکانات لازم را فراهم 

کنیم اما شـــرایط کشور خاص اســـت و محدودیت منابع داریم و بابت 

کاستی از شما ورزشکاران عذرخواهی می کنم. کشتی هویت و غرور ملی 

ماست و برای مردم خوشنامی می آورد. کاراته امید ما در المپیک است و 

ان شاءالله درخشان خواهد بود. در وزنه برداری همچنان به مدیریت علی 

مرادی و کادرفنی امید داریم اما شرایط سختی در کسب سهمیه المپیک داریم. با وجود اینکه در جودو تعلیق شدیم اما کاراته 

ظهور کرد. از تیم فوتبال امید نیز انتظار تلاش حداکثر و بازی جوانمردانه داریم و نتیجه را به خدا سپردیم. در تیراندازی 6 سهمیه 

گرفتیم که خودش پیروزی است و باید آن را جشن گرفت. شرایط را در حد بسیار مثبت می بینم و کاروان ما خواهد درخشید.« 

کریمی فروردین ماه به تشک برمی گردد

علیرضا کریمی بعد از حضور در مسابقات کشتی آزاد باشگاه های جهان 

در بجنورد، از ناحیه زانو دچار آســـیب دیدگی شد و بعد از آنکه از سوی 

دکتر کیهانی مورد معاینه قرار گرفت و پس از انجام دو بار MRI و انجام 

PRP، او مدتی از تمرین و مسابقه دور خواهد بود. به گفته پزشک تیم، 

با توجه به مراحل درمانـــی و همچنین انجام فیزیوتراپی زیرنظر دکتر 

بهرامی نژاد، علیرضا کریمی از فروردین ماه دوباره اجازه کشتی گرفتن 

را دریافت خواهد کرد. به این ترتیب با توجه به اینکه مسابقات گزینشی 

اول، اوایل فروردین ماه در چین برگزار خواهد شد، کریمی در این مسابقه 

قادر به همراهی تیم ملی نخواهد بود. کادرفنی تیم ملی باید از بین دیگر نفرات وزن 97 کیلوگرم، یک کشـــتی گیر را عازم این 

رقابت ها کند. اگر سهمیه در همین مسابقه به دست نیامد، آن وقت علیرضا کریمی در مسابقه گزینشی دوم که اردیبهشت ماه 

در بلغارستان برگزار می شود، می تواند گزینه کادرفنی تیم ملی برای کسب سهمیه وزن 97کیلوگرم باشد. 

  گزارش

حاشیه یکی از عوامل ناکامی ورزش است، اما اینکه حاشیه ها 

خودساخته باشند یا به یک رشته تزریق شوند، دو مقوله 

متفاوت و جدا از هم هستند. متاسفانه این روزها در یکی 

از فدراسیون های ورزشی حاشیه عجیبی به وجود آمده که 

خودساخته و از درون اردوی تیم ملی بوده است. حاشیه ای 

که شاید برای اولین بار به گوش هواداران ورزش خورده باشد و 

شاید هم پیش از این در رشته های دیگر رخ داده، اما به بیرون 

از خانواده آن رشته مربوطه درز نکرده است. 

اخبار دریافتی »فرهیختگان« حاکی از آن است که سرمربی 

یکی از تیم های ملی خواسته یا ناخواسته، تیم ملی این 

فدراسیون را در ماه های منتهی به المپیک 2020 توکیو 

وارد چالش بزرگی کرده است. این سرمربی جوان پیش از 

اعزام ورزشکاران به بازی های آسیایی اقدام به خرید یک 

دستگاه آپارتمان گران قیمت کرد، اما در ادامه مسیر و در 

زمان سررسید پرداخت ها با مشکل پرداخت روبه رو شد و به 

خاطر اینکه چک هایش برگشت نخورد و برای رهایی از این 

مشکل بزرگ دست به دامن مربی و بازیکنان تیم ملی شد. آنها 

هم از سر دلسوزی مبلغ 450 میلیون تومان به سرمربی تیم 

ملی قرض دادند تا آقای سرمربی از شرایط ویژه و خاص عبور 

کند. البته شنید ها حاکی از آن است که پول های پرداختی از 

سوی بازیکنان تیم ملی همان پاداش بازی های آسیایی بوده 

که مسئولان ورزش به ملی پوشان مدال آور اهدا کرده بودند. 

سرمربی مذکور بعد از حل مشکل، به آنها وعده بازپس دادن 

بدهی در اولین زمان ممکن را داد، اما حالا پس از گذشت 

چندین ماه گویا توانایی پرداخت بدهی اش را ندارد و مربی و 

بازیکنان تیم ملی نیز به دنبال طلب شان هستند. این مساله 

باعث شده تا کار به جای باریک کشیده شود. ملی پوشان 

بارها در طول اردوهای مختلف در لفافه به مربیان تیم ملی 

موضوع را انتقال داده اند تا آنها واسطه شوند و به پول شان 

برسند، اما گویا واسطه گری هم هیچ تاثیری نداشته است. 

درنهایت بازیکنان تیم ملی پس از چندماه انتظار و عملی 

نشدن وعده های آقای سرمربی از شرایط حاکم به تنگ 

آمده  و به مسئولان فدراسیون مربوطه موضوع را اطلاع داده  

و اعلام کرده اند که با این شرایط دیگر حاضر به شرکت کردن 

در اردوهای تیم ملی نیستند!

حالا موضوع درون اردویی تیم ملی به قدری در بین اعضای 

خانواده این فدراسیون پیچیده که گویا سرمربی تیم ملی برای 

پرداخت بخشی از بدهی ها، خودروی شخصی و گران قیمت 

خود را فروخته اما بازهم نتوانسته همه پول مربیان و بازیکنان 

تیم ملی را پرداخت کند و آنها نیز به طور رسمی به مسئولان 

فدراسیون اطلاع داده اند که دیگر در اردوهای تیم ملی 

حضور نخواهند داشت!

البته حاشیه خودساخته این رشته پرحاشیه که طی چند 

سال اخیر یکی از رشته های پرهزینه و ناکام بوده است، این بار 

وسعت بسیار زیادی داشته و به گوش مسئولان وزارت ورزش و 

جوانان نیز رسیده و حالا کار بیخ پیدا کرده و رئیس فدراسیون 

نیز از سوی مسئولان وزارت ورزش و جوانان بازخواست شده 

است.  البته اوضاع وخیم تر از این حرف هاست چراکه یکی از 

ملی پوشان مدعی شده اول باید طلب خود را از مربی مورد نظر 

دریافت کند و پس از آن اگر تصمیمی برای بازگشت داشته 

باشد بازهم شرط دارد و تنها حاضر است تا المپیک با مربی 

سازنده خود همکاری کند و کاری به این سرمربی جنجال ساز 

ندارد. حالا با اتفاق رخ داده فدراسیون نیز در تلاش است 

هر چه زودتر این مشکل را حل وفصل کند.  این در حالی 

است که رئیس فدراسیون مربوطه طی تماس مستقیمی که 

با سرمربی تیم ملی داشته به شدت از این موضوع گلایه مند 

بوده و مدعی شده باید هرچه سریع تر جلسه ای برگزار شود 

و مشکلات این ملی پوشان حل و فصل شود، ضمن اینکه 

مسئولان فدراسیون در تلاش هستند تا هرچه زودتر رضایت 

این بازیکن که جزء نفرات مهم تیم ملی است را جلب کنند تا 

آرامش به خانه بازگردد. 

گزارش»فرهیختگان«ازاتفاقعجیبیکهاردوییکیازتیمهایملیرابههمریخت

پاداش قهرمانی ملی پوشان، کمک هزینه خرید مسکن سرمربی!

مسعود خاموشی
روزنامه نگار

نگاهیبهبدترینخریدهایدههگذشتهلیگبرترانگلیس

از گزینه پرسپولیس تا بازیکن سفارشی کی روش


